
Styrelsemöte KFUM Örebro Frisbee

Datum: 230823 Kl 18.00
Plats: Götgatan
Närvarande: Anton L, Erika N, Jonas P, Calle W och Daniel S

1 Ordförande Anton L förklarar mötet öppnat.

2 Anton L väljs till justerare.

3 Mötesdeltagarna godkänner dagordningen.

4 Genomgång av föregående mötes protokoll.

− Jonas påpekar att de två öppna breven som vi fick in ska läggas till som bilagor till
föregående protokoll. Daniel har breven inskannade.

− Örebrotouren pågår. Det är ett par veckor kvar till den avslutande tävlingen. Damerna går i
tjejbollar i så stor utsträckning som möjligt. De i styrelsen som deltagit upplever att det är
god stämning och att grupperna stöttar varandra.

5 Rapport från ultimate.
Under sommaren är det många örebroare som varit iväg med olika landslag. KFUM Örebro har
representerats i U17- och U20-landslagen liksom i open- och damlandslagen.
Det har varit ett sommaruppehåll med träningarna. Nu har Rosta Gärde varit avstängt pga att det är
för blött. Detta krånglar till det och vi får hyra in oss på olika konstgräsplaner. Det har efter
sommaren varit få spelare i mixed- och damlaget. Det är många juniorer på gång på herrsidan som
redan nu tränar regelbundet med herrlaget.
Under sommaren deltog ett openlag från Örebro i beachultimate-SM i Motala.

6 Rapport från discgolfen.
Lag-SM i Umeå var en framgång både för herr- och damlaget. Herrarna placerade sig 6:a och
damerna 4:a. Placeringar som gör att klubben är direktkvalicerad till Lag-SM nästa år.
Noteras kan att Simon S K bla slag Anders Swärd som är flerfaldig svensk mästare.
Arrangemanget lämnade en del övrigt att önska.
Örebrotouren fortsätter. Det är en bra arrangörsgrupp som tar ansvar och löser problem tillsammans.
Tävlingarna är uppdelade mellan dem enligt ett schema uppgjort i våras.
Elvies E S blev under sommaren delad 6:a i Open-SM som avgjordes på Ale.

7 Rapport från kassören.
Daniel har gjort en import från idrottOnline till laget.se. Tanken är att medlemsregistret ska bli mer
lättjobbat. Det kan sedan utvecklas och det finns fler funktioner som kan användas framöver på
laget.se. Funderingar finns om vi har alla listor (med nya medlemmar) från kiosken i Hästhagen.
Daniel har fått ett par, men det borde finnas fler. Kan någon annan ha hämtat dessa?
Det har strulat med MYNT-korten. Nya kort är beställda. De är ej igång än. Ett virtuellt kort är
inlagt på tjing.
Diskussion kring inköp av ”avståndstofsar”. Bangruppen får köpa in och prova att märka upp i
Brickeberg.
Kiosken i Hästhagen är för tillfället relativt välfylld med discar-

8 Övriga ärenden.

− Epost.



Anton och Daniel kollar av KFUM Örebro Frisbees mailkonto regelbundet. Enl Daniel är det lättast
att hantera via outlook-appen.

− Möte med kommunen. Kommunen har kontaktat Anton för att ha ett möte. Troligen rör det
detaljplanen för Brickeberg. Mötet är 1/9 kl 15.00 via teams. Ev medverkar också Daniel S
vid mötet.

− Sponsring av hål. Johan Byréns företag Eleven har frågat om de får sponsra hål 11 i
Brickeberg. Diskussion kring detta. I så fall vid tee med anslag som är mindre än teeskylten.
Det ska vara enhetligt och får ej ta över. Hur gör andra klubbar? Jonas frågar Västerås som
haft hålsponsring. Vad ska det kosta att sponsra ett hål? Hur lång tid löper sponsringen på?

− I slutet av sommarlovet höll KFUM Frisbee i ett frisbeeläger för ungdomar i Hästhagen.
Ledare var Kaspar, Cesar och Casper. Stefan A har funderingar lring deras ersättning och
den bestäms till 2000 kr (Kaspar, huvudledare) resp 1800 kr (Cesar, Casper).

− Juniorträningar. Det vore bra med en grupp som kan ta hand om juniorträningarna i discgolf.
Jonas kollar med Rasmus E om han skulle vilja ingå i gruppen. Calle W skriver ett inlägg i
facebookgruppen med förfrågan.

Målet är en grupp på 3 ledare som kan styra upp träningarna och hjälpas åt. De kan då turas om att
hålla i träningar och behöver ej boka upp sig varje vecka.

− Vi har fått en inbjudan till Klackagården 9/9. Det är en styrelsedag som KFUM Örebros
styrelse håller i. Vi har funderingar på om man kan ta del av informationen i efterhand.
Samma dag arrangeras Tack och Bock och USM i Ultimate arrangeras samma helg i
Skarpnäck.

− 50-års jubileum. De namnen vi diskuterade sist är tillfrågade enligt Anton. Vi behöver ev
lägga till namn i gruppen som ska jobba med jubileét. Vi funderar på fler namn att tillfråga.

Vi skulle vilja trycka discar (både ultimate- och golfdiscar) med ett speciellt 50-års tryck.

− Sörbybacken. Har ej hänt mycket under sommaren. Calle träffade Anders (verksamhetschef
i Sörbybacken) i juni. De gick då igenom tankar kring sträckningen för tänkta hål.
Planerades för att i år få till två hål från Sörbybackens parkering bort mot befintliga hål 5.
Planen var att Sörbybacken skulle klippa den gamla fairway som går parallellt utanför hål 9
och 10. Sedan skulle vi kunna hjälpa till att röja/klippa den halvö där vi planerar första
greenen och placera ut korgar. Det har ej klippts. Anders är föräldraledig. Vi avvaktar nu
mötet med kommunen för att se hur det påverkar Brickebergsbanan.

− Hemsidan. Daniel S ska ordna så att Calle kan lägga upp styrelseprotokollen.

− Teams. Vi har inte fortfarande tillgång till Teams och den information vi lagt upp där. Anton
ska kolla med huvudföreningen om KFUM har tillgång till Teams på något sätt.

− Klubbkläder. Ny diskussion kring klubbkläder. Vi var ej nöjda med Bon sist. Fuzzy Eagle är
ett finskt företag som tillhandahåller discgolfkläder med tryck.

Jonas skulle vilja ha tröjor som liknar de gamla ultimateställen med en skugga av slottet på.

− Erika redovisar utvärderingen av lag-SM. 9 spelare har svarat. Genomgång av hur tävlingen,
coachandet, stöttandet, lagandan, klubbens stöd upplevts av spelarna.

Det vi i styrelsen tar till oss är att det tidigt på året behöver gå ut med tydlig information kring
tävlingen och uttagningsförfarandet. Det ska också vara tydligt vad man som spelare kan förvänta
sig om man åker med. Exempelvis hur många matcher man minst ska få spela.

9 Mötets avslutande. Tid för nästa möte bestäms i messengergruppen.
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Sekreterare Justeringsman


